
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-05-14, § 7 

 

 Tid: 14 maj 2009 kl 16.00 – 16.10 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 14 maj 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katharina Gratschew (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s)  

Jari Visshed (s)  

Berit Kruse (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Bo Holmberg (s)  

Margareta Malm (s)  

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, 

Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. Närvarande var även Eva Olofsson från trafikkontorets 

nämndsekretariat. 



  

 
 § 7 

Förköp av och förvärvstillstånd för vissa fastigheter 

Dnr E2009-551-35100 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Kommunen utövar inte sin förköpsrätt avseende i bilaga 1 angivna förvärv. 

2. Kommunen påkallar inte prövning enligt lagen om förvärv av hyresfastighet mm 

 beträffande de förvärv i bilaga 1 där det anges att tillståndsprövning ej erfordras. 

3. Beslut i ärende justeras omedelbart med hänsyn till tidsfristerna för förköpsrätt 

 och tillståndsprövning. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 27 april 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställer sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) enligt följande: 

 

Alliansens politik innebär att stadens tillgångar säljs ut. Aktiv fastighetsförvaltning 

enligt alliansen, innebär i praktiken att stadens ägande av fastigheter minskar. Det 

är speciellt oroväckande när det gäller försäljning av hyresfastigheter och 

omvandling av hyresrätter till bostadsrätter. I ärendet finns flera omvandlingar av 

hyresrätter till bostadsrätter. Vänsterpartiet har i bostadsbolagens styrelser och i 

koncernstyrelsen reserverat oss mot dessa omvandlingar. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


